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Besluitenlijst Commissie Stadsontwikkeling 
 

Datum: Dinsdag 6 juni 2017 Registratienummer: NOT17-0190 

Aanwezig: Voorzitter: R. Schoemaker 
Commissiegriffier: E.A.Schreiner 
HOP:  M.A.W. Bankras en S.C. van der Molen 
CDA:  N. Kevek en G. Klercq 
VVD:  F. Hoekstra en A. Harren 
SP:  T. Degreef en M.C. Ooms 
D66:  J.R. Vrieswijk en M. Feelders 
Senioren Heerhugowaard:  J.J. van der Starre 
PvdA:  S. Brau en J.Koppelaar  
Burgerbelang:  J.N.P. Beers en C. Zonneveld 
ChristenUnie:  T.J. Visser en A.G. Pool 
Nederland Duurzaam:  S.L. Visser  
Lijst Marjan Jongejan:  M. Jongejan en N.H. Arts 
 

Afwezig:  A.G.W. Jongenelen ( BB), J.S.L. van Ling-Wanst (CDA), F.F.J. Zuurbier, G.B. 
Dirkmaat (SH), A.M. Valent (SH), F.J. Marchal (ND) 

Bestuurlijk: Wethouder Oude Kotte , Wethouder Stam , Wethouder Dickhoff 
 

Nr. Onderwerp: 

 
1. Opening – mededelingen en vaststellen agenda 
Er zijn diverse afmeldingen ( zie kopje afwezig) 
Rene Schoemaker vervangt als plv. voorzitter Ad Jongenelen. 
 
2. Publieksrondvraag / spreekrecht 
Er hebben zich geen insprekers gemeld.  
 
3. Vaststellen besluitenlijst van de vergadering van dinsdag 9 mei  2017 
Er zijn geen amenderingen of wijzigingen op de tekst ontvangen voor de besluitenlijst. 

 

4. Termijnagenda commissie SO  
De commissie kan zich vinden in de onderdelen voor de commissie SO. 
 
5. Actieve informatie vanuit het college / Wet Gemeenschappelijke Regelingen (WGR) 
 

Wethouder Stam wil de commissie informeren over de reservelocaties Stadshart/ Plan de Nijs. 

Dit naar aanleiding van de arbitrage die op zes april vorig jaar is gestart. De uitkomst van de 

arbitrage was een bemiddelingstraject. Dit heeft geresulteerd in een nieuwe zet basisafspraken 

voor het Stadshart. Voor elke locatie is er een prijs, programma en planning bepaald en – indien 

noodzakelijk -  een afscheidsregeling.  In de raad van 6 september en in de commissie van 4 juli 

wordt de raad om besluitvorming gevraagd door de wethouder.  

  

Na deze mededelingen volgt een presentatie van firma de Nijs over de planning en de projecten. 

 

Wethouder Oude Kotte wordt gevraagd door het CDA om actieve informatie te verstrekken over  

Kompas de Noord. Wethouder Oude Kotte geeft aan dat er in principe overeenstemming is 

bereikt over dit project.  
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6. Motie Woonvoorziening dementerenden (SH) 
 

Dhr. Van der Starre (SH) geeft een toelichting op  de concept motie toe en vraagt suggesties aan 
de commissie over de concept motie. De feedback van de commissie bevindt zich met name op 
gebied het noemen van specifieke organisaties en een verdere onderbouwing in hoeverre dit 
probleem echt speelt.  
 
Conclusie  
Dhr. Van der Starre neemt de feedback van de commissie mee en dient de motie in op de eerst 
volgende raadsvergadering.  
  
 
7. Raadsvoorstel jaarrekening, begroting en zienswijze RUD NHN 
  
Het college houdt stevig een vinger aan de pols.   
 
Advies raadscommissie Akkoordstuk voor de gemeenteraad. 
 
 

8. Raadsvoorstel Vaststellen gewijzigde paragraaf 4.4 Reclames in de nota 
Ruimtelijke Kwaliteit  

 
Advies raadscommissie: Akkoordstuk voor de gemeenteraad. 
 

9. Raadsvoorstel Voorbereidingsbesluit risico contour bestemmingsplan 

“Heerhugowaard Oost” ter correctie van bijbehorende bedrijvenlijst. 
 

Discussie in de raadscommissie gaat met name over het tankstation Zeist waar LPG getankt 

kan worden. Veiligheid is een belangrijk issue zeker als er een kinderdagverblijf gaat komen 

in de nabijheid. Re- lokalisering zou een optie kunnen zijn opperen onder meer de SH en de 

SP.  

 

Wethouder Oude Kotte geeft aan dat dit in het verleden tijdens  de voorbereiding niet 

helemaal goed in beeld was. Het risico op een incident blijft echter wel heel klein. 1 op 20 

miljoen in plaats van 1 op 50 miljoen, maar daarmee wordt toch een grens overschreden. 

Het risico gaat met name over de LPG installatie.   

Het college voert gesprekken met de eigenaar op dit moment. Als daar meer duidelijkheid 

over is komt de wethouder bij de commissie terug. De wethouder suggereert dat de raad 

heeft zelf deze kaders gesteld en daar wellicht  op moet op terug komen.  

 

Advies raadscommissie: Akkoordstuk voor de gemeenteraad 

 

10. Motie SP invasieve plantensoorten (Duizendknoop) 
 
De SP vraagt aandacht voor deze motie en heeft geconstateerd uit eigen onderzoek dat 
medewerkers van de plantsoendienst niet op de hoogte zijn van het bestaan van deze 
plantensoort terwijl dit een erg invasieve soort is.  
 
De SP zal deze motie ter bespreking indienen in de raadsvergadering.  
 
 
11. Rondvraag 
 

- Commissielid Koppelaar merkt op dat de camera’s wel heel goed werken en dat ze 
kunnen meekijken op de Ipad. 
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- Commissielid Hoekstra: Er is geen hekwerk rondom speeltuintjes aan het water. 

Wethouder Dickhoff geeft aan dat  er geen hekwerkjes worden geplaatst. Dit geeft een 

schijnveiligheid.  

 
De voorzitter sluit de vergadering om 22:05 uur. 


